
Zápisnica zo zasadnutia Rady rodičov Gymnázia A. Sládkoviča 
 

Dňa 13.11.2023 o 16.30 hod sa uskutočnilo  zasadnutie  Rady rodičov (ďalej len RR) Gymnázia 

A. Sládkoviča. 

 

Prítomní a ospravedlnení:  

 

I.A  Mgr. Ladislav Huntoš – prítomný / ospravedlnený 

I.B  Vlastimil Luka – prítomný / ospravedlnený 

I.C  Ing. Jitka Mikuličová – prítomný / ospravedlnený 

I.D  Zuzana Gálová – prítomný / ospravedlnený 

II.A Mgr. Marína Gálisová – prítomný / ospravedlnený 

IIB PhDr. Michal Rajnoha – prítomný / ospravedlnený 

II.C MUDr. Ihsan Al Khouri, PhD. – prítomný / ospravedlnený 

II.D Mgr. Monika Pastuchová – prítomný / ospravedlnený 

III.A PhDr. Jana Odrobiňáková – prítomný / ospravedlnený 

III.B Valéria Maďarová – prítomný / ospravedlnený 

III.C Kristína Lehoťanová – prítomný / ospravedlnený 

III.D Bc. Andrea Dolinská– prítomný / ospravedlnený 

IV.A Maroš Longauer – prítomný / ospravedlnený 

IV.B Katarína Čatlošová – prítomný / ospravedlnený 

IV.C Ing. Lucia Raffayová – prítomný / ospravedlnený 

IV.D Ing. Magdaléna Lakotová – prítomný / ospravedlnený 

         

Hostia: 

 

PhDr. Iveta Onušková - riaditeľka školy 

 

 

Program online stretnutia RR: 

 

1.) Privítanie a prezentácia prítomných členov RR 

2.) Voľba zapisovateľa  

3.) Príhovor pani riaditeľky  

4.) Predloženie žiadostí jednotlivých PK pani riaditeľkou 

5.) Rekapitulácia príspevkov rodičov a stav financií.  

6.) Schvaľovanie predložených žiadostí od jednotlivých PK 

7.) Diskusia  

8.) Záver 

 

1.   Privítanie členov RR  

Členov RR a hostí privítala predsedníčka RR Ing. Magdaléna Lakotová a pani riaditeľka 

GAS PhDr. Iveta Onušková 

 

 Prezentácia prítomných členov 

Prezentácia prítomných členov RR, z ktorých prítomných bolo 12 členov RR  

a 4 členovia RR sa ospravedlnili. 

 

2. Zápis počas neprítomnosti zapisovateľky RR p. Odrobiňákovej robila p. Lehoťanová 

 



3. Príhovor pani riaditeľky PhDr. Ivety Onuškovej  

 P. riaditeľka sa v úvode poďakovala RR za schválené príspevky a poďakovala aj členovi 

RR MUDr. Ihsan Al Khouri, PhD. za príspevok na hygienické potreby pre školy, ktoré 

venoval ako sponzorský dar. Informovala prítomných ohľadom hospodárenia školy  

(príjmov školy z VUC ako aj nákladov spojených s prevádzkou školy). Tiež uviedla 

obdobie 2 rokov pandémie ako dôvod znížených nákladov na prevádzku školy, nakoľko 

prevažná časť vyučovania prebiehala dištančne.  

 P. riaditeľka s potešením informovala prítomných o vyjadrení konzultantky pre IB 

program, na ktorého akreditácii škola pracuje už 1,5roka,  ktorá údajne takú školu 

z hľadiska pripravenosti na program ešte nemala.   K 30.11.2023 bude odovzdávaná 

žiadosť o autorizáciu , pričom komisia pre udelenie akreditácie by mala prísť 4/2024.  

 P. riaditeľka informovala prítomných o blížiacom sa „Kabu“ – prijímanie žiakov 

1.ročníka žiakmi 3.ročníkov, ktoré sa bude konať 16.11.2023 

Na záver svojho príhovoru sa p. riaditeľka sa poďakovala rade rodičov za podporu 

školy. 

 

4. Predloženie žiadostí jednotlivých PK pani riaditeľkou 

P. riaditeľka následne predložila žiadosti o finančný príspevok od jednotlivých 

predmetových komisií (PK). Z 8 predmetových komisií podalo žiadosť 6.  

 

V prípade notebookov pre PK MAT/INF/GEOMET a BIO/CHEM/FYZ  uviedla  

p. riaditeľka, že sa škola bude snažiť získať finančné prostriedky aj z iných zdrojov. 

 

Okrem týchto predložila p. riaditeľka aj žiadosť na navýšenie príspevku na zakúpenie 

reproduktorov do spoločenskej sály. V minulosti boli zakúpené reproduktory, tieto sa 

však pokazili, finančná čiastka bola vrátená na účet RR. Škola oslovila odborníka 

s požiadavkou na výber iných reproduktorov s ohľadom už na existujúcu a funkčnú 

techniku v sále. Na základe odporučenia boli vybrané reproduktory, ktorých cena 

prevyšuje cenu pôvodne zakúpených o cca 500€. Vzhľadom na blížiace sa stužkové 

slávnosti a potrebu funkčného ozvučenia bola uvedená žiadosť radou rodičov 

jednohlasne schválená a bolo odsúhlasené navýšenie príspevku na reproduktory o 

cca 500€, pričom konečná suma za uvedené bude vo výške 993,24€. 

 

5. Rekapitulácia príspevkov rodičov a stav financií 

 Príspevky od rodičov vyzbierané v hotovosti boli zatiaľ v približnej sume 9000 Eur. 

 Revízia účtovníctva:  

 Zostatok financií na účte je k 13.11.2023 8291,24 € 

  

6. Schvaľovanie predložených žiadostí od jednotlivých PK 

 

PK – AJ – požadovaná suma na mapy, externú CD / DVD mechaniku, prenosné 

reproduktory, USB vo výške 207,41€ - jednohlasne schválené 

 

PK – TSV - požadovaná suma na Bedminton, stolnotenisové loptičky, penové 

karimatky, sada agility tréning, náhradné bežecké pása, futbalové lopty, stopky, 

náhradné diely na veslovacie trenažéry vo výške 510€ - jednohlasne schválené 

 

PK – MAT – INFORMATIKY - GEOMETRIE - požadovaná suma na 3D okuliare, 

tonery, grafická kalkulačka, notebook, prístupový bod UBNT, príslušenstvo 

k projektorom, popisovače, farebné kriedy, papier do tlačiarne vo výške 1599€ - 



jednohlasne schválené s uvítanou možnosťou, že ak škola nájde prostriedky na notebook 

zo žiadosti v hodnote 600,- EUR, tieto ušetrené prostriedky budú použité v prospech 

ďalších žiadostí PK. 

 

PK – BIO – CHEM - FYZ - požadovaná suma na elektronická závesná váha, školská 

páková váha, chemikálie, notebook, elektrická výveva s manometrom, žiarovky do 

mikroskopov, manometrický tlakomer, veľká vo výške 1432€ - jednohlasne schválené 

s uvítanou možnosťou, že ak škola nájde prostriedky na notebook zo žiadosti v hodnote 

638,- EUR, tieto ušetrené prostriedky budú použité v prospech ďalších žiadostí PK. 

 

 

Žiadosť na navýšenie finančného príspevku na ozvučenie sály a následné zakúpenie 

reproduktorov v hodnote 993,24€ - schválené jednohlasne. 

 

Ostatné žiadosti budú preposlané na mail členom rady rodičov na preštudovanie a ich následné 

schvaľovanie bude prebiehať online podľa dohody. 

 

 

7. Diskusia / Ostatné 

Diskusia bola vedená ohľadom neschválených žiadostí a položiek na nich uvedených 

s prípadným ďalším schválením. Boli prebraté aj možnosti variácií financovania revízie 

mikroskopov a to tak, že v prípade, ak nebudú vyčerpané na 100% financie na 

notebooky a teda škola zabezpečí ich zakúpenie z iných zdrojov, zvyšné finančné 

prostriedky by boli využité podľa potreby na revíziu mikroskopov (viď zápis v bode 6). 

Tiež boli prebraté ešte ďalšie možné plánované výdavky a to na maturitné skúšky cca 

1000€, avšak nie je možné schváliť všetky žiadosti, aby ostala nejaká finančná rezerva 

aj na neplánované výdavky.                                                                                                                                                                                                                                                       

 

8. Záver 

 

V Banskej Bystrici dňa 15.11.2023 

 

Zapísala: Mgr. Lehoťanová 

Overil: Ing. Magdaléna Lakotová 

Overil: Maroš Longauer 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  


